
1 
 

P r o t o k ó ł    Nr    XXII/2016 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 25 sierpnia 2016 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Ciechanowie, Plac Jana Pawła II 6 
 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900, zakończono o godz. 1330  

 

Stan radnych:   20  

Uczestniczyło w obradach: 19 

wg załączonej listy obecności.  

Obrady prowadził Pan Leszek Goździewski – Przewodniczący Rady Miasta 

Ciechanów. Nieobecny radny Marcin Żebrowski. 

 

Przed otwarciem Sesji RM Pan Przewodniczący Rady Miasta udzielił głosu 

mieszkańcom Ciechanowa. Głos zabrali: 

 

1. Pan Ryszard Sobotko w sprawie spraw z osiedla Podzamcze. 

2. Pani Maria Olszewska – Szczerba, złożyła oświadczenie, w którym 

dokonała przeprosin Pani radnej Barbary Kornatowskiej za pomówienia 

jakich dokonała na Sesji RM Ciechanów w dniu 25 lutego 2016 roku. 

3. Pan Janusz Witczak w sprawie projektu uchwały na druku Nr 4. 

 

Pkt 1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Leszek Goździewski Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów otworzył 

obrady XXII Sesji VII kadencji Rady Miasta Ciechanów stwierdzając kworum. 

Powitał Pana Prezydenta Krzysztofa Kosińskiego,  Panią Joannę Potocką-Rak 

Zastępcę Prezydenta Miasta, Pana Krzysztofa Kacprzaka Zastępcę Prezydenta 

Miasta, Panią Skarbnik Ewę Szeluga, Pana Marcina Burchackiego Sekretarza 

Miasta, posła na Sejm RP Pana Roberta Kołakowskiego, przedstawicieli 

miejskich spółek, kierowników wydziałów UM, przewodniczących ZO, 

przedstawicieli mediów. 

 

 

Pani radna Barbara Kornatowska członek Komisji Rewizyjnej wniosła o 

wprowadzenie projektu uchwały na druku nr 18 w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Dyrektora Miejskiego Zespołu Szkół Nr 2 w Ciechanowie. 

Pan radny Jerzy Racki wniósł o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały na 

druku nr 4 w sprawie nadania nazwy rondu na terenie miasta Ciechanów, 
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zawnioskował, aby przełożyć prace nad projektem uchwały na miesiąc 

wrzesień. 

Pan radny Mariusz Stawicki złożył wniosek formalny o powołanie komisji do 

spraw opracowania regulaminu nadawania nazw ulicom, rondom w mieście. 

Pan radny Stanisław Talarek wniósł o zdjęcie z porządku obrad projektów 

uchwał na drukach nr 13 i 14 w sprawie uchwalenia Regulaminu Cmentarza 

Komunalnego w Ciechanowie, a także w sprawie opłat za korzystanie z 

cmentarzy komunalnych i urządzeń cmentarnych. Pan radny nadmienił, że 

stanowienie prawa nie może odbywać się bez dogłębnej analizy decyzji, które są 

podejmowane. Zadaniem rady jest wybranie optymalnych rozwiązań, 

korzystnych dla mieszkańców. Nie można drenować kieszeni i tak 

niezamożnych Ciechanowian. Pan radny zaznaczył, że jego wypowiedź nie jest 

wetem wobec projektodawcy, czyli przeciw panu prezydentowi, ani wobec 

przedstawicieli innych klubów w RM. Temat regulaminu i cennika w ocenie 

pana radnego jest niedopracowany, dlatego należy skonsultować jego zapisy 

poprzez ponowne prace w komisjach. Dziś radni nie są gotowi na podjęcie tej 

uchwały, co nie oznacza, że negują zasadność wprowadzenia nowego 

regulaminu i cennika. Cennik nie uwzględnia opłat wieczystych za groby 

murowane 2, 3 lub 4 osobowe. Taka opłata musi być pobierana jednorazowo. 

Przy budowie grobu nie może być pobierana ponownie po 20 latach, tak stanowi 

ustawa i nie można zmienić tego uchwałą RM, gdyż z mocy prawa nie będzie to 

ważne. Ponadto, pan radny Stanisław Talarek nadmienił, że w regulaminie i 

cenniku są różne nieścisłości np. pobieranie kaucji, skoro jest pobierana to musi 

być jasno określone kiedy będzie oddawana i z jakiego powodu przepada. 

Pani Joanna Potocka – Rak Zastępca Prezydenta Miasta poinformowała, że 

temat cmentarza przewija się od miesiąca lutego, dyskusja trwa na ten temat 

ponad pół roku. Projekty tych samych uchwał były przedstawione radnym w 

miesiącu czerwcu, nie było żadnej dyskusji na komisjach. Przed sesją w 

czerwcu pani prezydent poprosiła o zmianę w porządku obrad sesji i zdjęcie z 

porządku projektów uchwał - tych dwóch projektów uchwał ze względu na 

uwagi ze strony Wojewody. W miesiącu sierpniu projekty uchwał przechodziły 

przez wszystkie komisje i nie było żadnych pytań, wątpliwości, ani uwag co do 

treści przedstawionych projektów uchwał. Pani prezydent jest zaskoczona, że po 

raz kolejny tego typu wnioski pojawiają się na sesji, gdzie dyskusja na temat 

tego jakie zapisy powinny być w projektach uchwał powinna odbywać się na 

poziomie komisji. Pani prezydent wyjaśniła, co przyświecało władzom miasta,  

jeśli chodzi o zmianę sposoby zarządzania cmentarzem. Wyjaśniła, że został 

przeanalizowany sposób zarządzaniem cmentarza, umowy, które były zawarte z 

zarządcą oraz sposób zarządzaniem cmentarzem, który był nie tylko 

niekorzystny dla mienia komunalnego jakim jest cmentarz, ale przede 
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wszystkim też dla mieszkańców miasta. Ta zmiana sposobu zarządzania 

wynikała także z postulatów, wniosków i uwag zgłaszanych przez 

mieszkańców, co do sposobu pobierania opłat. Pani prezydent zaznaczyła, że 

jeśli pan radny do tej pory nie zapoznał się z dokumentami, które znajdują się w 

wydziale, to pani prezydent zaprasza. Zmiana sposobu zarządzaniem 

cmentarzem miała przede wszystkim na celu poprawę struktury funkcjonowania 

i zarządzania mieniem komunalnym i zmniejszenie kosztów ogółem 

ponoszonych przez mieszkańców. Rachunek z cmentarza składa się dwóch 

pozycji, pierwsza pozycja są to opłaty wynikające z cennika miejskiego, a druga 

pozycja są to opłaty wymagane przez zarządcę, na chwilę obecną średnio kwota 

tych opłat dodatkowych oprócz opłat cennikowych wynosiła w granicach 1300 

zł- 1500 zł w zależności od tego jakie usługi były świadczone. Na dzień 

dzisiejszy z tych opłat dodatkowych zostaje tylko kwota 26 zł. Pani prezydent 

wyraźnie podkreśliła, że zależy przede wszystkim na tym, żeby cmentarz nie był 

po raz kolejny przedmiotem targu, tylko żeby pewne sprawy uporządkować i 

żeby obowiązywały czytelne zasady, jeśli chodzi o funkcjonowanie cmentarza. 

Ponadto władzom miasta zależy na tym, żeby zostały jasno i czytelnie określone 

zasady związane z ponoszeniem opłat przez mieszkańców i zdaniem władz 

miasta te zasady jasno są określone w cenniku. 

Pan radny Stanisław Talarek poinformował, że niedopuszczalne jest, żeby w 

rozdziale 3 pkt. 5 był zapis „ złożenie trumny ze zwłokami do pieczary 

zastępczej” to już są usługi pogrzebowe, czego gminie świadczyć nie wolno. 

Zdaniem pana radnego gdyby to zostało połączone z pkt. 6 „opłata za 

przechowanie trumny ze zwłokami w pieczarze zastępczej” to nie byłoby 

problemu. Pan radny poinformował, że NIK nie pozostawiła „suchej nitki” na 

wzorcowym cmentarzu w Częstochowie. Pan radny nadmienił, że w cenniku 

znajduje się pkt. za przechowywanie ciała w chłodni do 3 dni, to jest opłata 

jednorazowa. To jest również świadczenie usług pogrzebowych. Zarządca 

cmentarza nie powinien płacić właścicielowi cmentarza, tylko właściciel 

cmentarza powinien płacić pieniądze do zarządcy. 

Pan Dominik Pogorzelski radca prawny odnosząc się do zarzutów do projektu 

uchwały poinformował, że w obrocie prawnym są różne zapisy w aktach 

prawnych, jednak to rozstrzygnięcie, które pan radny przywołał z Częstochowy 

jest faktycznie w obrocie prawnym, ale w innym terenie Polski tego typu akty 

prawne utrzymały się i są w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Mazowieckiego, nie są kwestionowane. Pan radca prawny nadmienił, że 

niektóre sprawy były konsultowane z nadzorem prawnym z różnym 

delegaturami i co do treści regulaminu i cennika dwie delegatury miały 

odmienne zdania na różne zapisy. 
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Pan radny Zdzisław Dąbrowski w swojej wypowiedzi zaznaczył, że 

regulaminy mają to do siebie, że są to dynamiczne dokumenty, ponieważ na ich 

kształt czy formę wpływa otoczenie, które się w obecnym czasie zmienia. 

Regulamin powinien być uchwalony, co nie oznacza, że będzie on obowiązywał 

na zawsze. W trakcie obowiązywania regulaminu nic nie stoi na przeszkodzie, 

aby go udoskonalać, poszczególne zapisy modernizować. 

Głosowanie dotyczące włączenia do porządku sesji projektu uchwały na 

druku nr 18 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 

Miejskiego Zespołu Szkół Nr 2 w Ciechanowie: 

Za    - 18 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się  - 0 

Projekt uchwały na druku Nr 18 został włączony do porządku obrad. 

Głosowanie dotyczące zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały na 

druku nr 4 w sprawie nadania nazwy rondu na terenie miasta Ciechanów: 

Za    - 18 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się  - 0 

Projekt uchwały na druku Nr 4 został zdjęty z porządku obrad. 

Głosowanie dotyczące zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały na 

druku nr 13 w sprawie uchwalenia Regulaminu Cmentarza Komunalnego 

w Ciechanowie, a także projektu uchwały na druku nr 14 w sprawie opłat 

za korzystanie z cmentarzy komunalnych i urządzeń cmentarnych: 

Za    - 9 

Przeciw   - 9 

Wstrzymało się  - 0 

Projekty uchwał na drukach nr 13 i 14 pozostały w porządku obrad. 

Głosowanie porządku obrad po uwzględnieniu poprawek: 

Za    - 18 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się  - 0 

Porządek obrad : 
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1.    Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.    Ustalenie porządku obrad. 

3.    Przyjęcie protokołu z XXI Sesji Rady Miasta Ciechanów. 

4.    Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2016 roku  - druk Nr 1 

5.    Informacja o sytuacji ekonomicznej i ocena funkcjonowania ZKM za rok 

2015 – druk Nr 2 

6.  Projekty uchwał. 

1/  w sprawie utworzenia Placówki Wsparcia Dziennego prowadzonej w  formie   

opiekuńczej – druk Nr 3 

2/ w  sprawie   wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk Nr 5 

3/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży na 

rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 10 w budynku  

położonym w Ciechanowie przy ulicy S. Wyspiańskiego 44 – druk Nr 6 

4/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży na 

rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 2 w budynku położonym 

w  Ciechanowie przy ulicy S. Wyspiańskiego 46 – druk Nr 7 

5/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży na 

rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 46 w budynku położonym 

w Ciechanowie przy ulicy Powstańców Wielkopolskich 13  – druk Nr 8 

6/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży na 

rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 63 w budynku położonym 

w  Ciechanowie przy ulicy Powstańców Wielkopolskich 13– druk Nr 9 

7/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży na   

rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 65 w budynku położonym 

w  Ciechanowie przy ulicy Z. Sierakowskiego 9 – druk Nr 10 

8/  w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży na   

rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 2 w budynku   położonym 

w  Ciechanowie przy ulicy S. Mikołajczyka 1 – druk Nr 11 

9/ w sprawie zmiany Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla 

miasta Ciechanowa na 2016 rok – druk Nr 12 

10/ w sprawie uchwalenia Regulaminu Cmentarza Komunalnego w 

Ciechanowie – druk Nr 13 
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11/ w sprawie opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych i urządzeń  

cmentarnych – druk Nr 14 

12/ w sprawie zmiany uchwały Nr 85/X/2001 Rady Miasta Ciechanów z   

dnia 29 listopada 2001 roku, w sprawie zasad wynajmowania i pięcioletniego  

programu gospodarowania lokalami, wchodzącymi w skład mieszkaniowego 

zasobu gminy oraz kryteriów wyboru osób, z którymi umowy najmu powinny 

być zawierane w pierwszej kolejności – druk Nr 15 

13/ w sprawie wyrażenia woli realizacji i przystąpienia Gminy Miejskiej 

Ciechanów jako partnera do realizacji inwestycji drogowej – druk Nr 16 

14/ w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Ciechanów do programu  

„Ogólnopolska Karta Seniora” – druk Nr 17 

15/ w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejskiego 

Zespołu Szkół Nr 2 w Ciechanowie – druk Nr 18 

7.   Interpelacje. 

8.   Czas dla Zarządów Osiedli.                             

9.   Odpowiedzi na interpelacje. 

10.  Zapytania i wolne wnioski. 

11.  Zamknięcie obrad Sesji. 

Pkt. 3.    Przyjęcie protokołu z XXI Sesji Rady Miasta Ciechanów. 

Radni w głosowaniu 18  głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzy-

mujących się przyjęli protokół z XXI Sesji RM Ciechanów. 

 

Pkt. 4.    Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2016 roku  - druk 

Nr 1 

W tym punkcie radni nie zabierali głosu 

Pkt. 5.    Informacja o sytuacji ekonomicznej i ocena funkcjonowania ZKM za 

rok 2015 – druk Nr 2 

W tym punkcie radni nie zabierali głosu 
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Pkt. 6.  Projekty uchwał. 

1/  w sprawie utworzenia Placówki Wsparcia Dziennego prowadzonej w  formie   

opiekuńczej – druk Nr 3 

Pan radny Marek Rutkowski poinformował, że cieszy fakt pojawienia się 

instytucji będącej namiastką ośrodka wsparcia. Wspieranie dzieci i młodzieży 

znajdujących się w trudnej sytuacji rodzinnej, zmagających się każdego dnia z 

różnymi przejawami społecznej patologii jest działaniem ze wszech miar 

pożądanym. Pan radnym wyraził podziękowania dla wszystkich osób, które 

przyczyniły się do powołania placówki. 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

16. Bogumiła Rybacka x   

17. Zenon Stańczak x   

18. Mariusz Stawicki x   
19. Stanisław Talarek x   

20.     
21. Marcin Żebrowski -   

 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących została podję-

ta i nosi nr 263/XXII/2016. 

 

2/ w  sprawie   wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk Nr 5 
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Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

16. Bogumiła Rybacka x   
17. Zenon Stańczak x   

18. Mariusz Stawicki x   
19. Stanisław Talarek x   

20.     

21. Marcin Żebrowski -   
 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących została podję-

ta i nosi nr 264/XXII/2016. 

 

3/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży na 

rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 10 w budynku  

położonym w Ciechanowie przy ulicy S. Wyspiańskiego 44 – druk Nr 6 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
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5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   

15. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

16. Bogumiła Rybacka x   

17. Zenon Stańczak x   

18. Mariusz Stawicki x   
19. Stanisław Talarek x   

20.     
21. Marcin Żebrowski -   

 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących została podję-

ta i nosi nr 265/XXII/2016. 

 

4/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży na 

rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 2 w budynku położonym 

w  Ciechanowie przy ulicy S. Wyspiańskiego 46 – druk Nr 7 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
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13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

16. Bogumiła Rybacka x   
17. Zenon Stańczak x   

18. Mariusz Stawicki x   
19. Stanisław Talarek x   

20.     

21. Marcin Żebrowski -   
 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących została podję-

ta i nosi nr 266/XXII/2016. 

 

5/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży na 

rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 46 w budynku położonym 

w Ciechanowie przy ulicy Powstańców Wielkopolskich 13  – druk Nr 8 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   
12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

16. Bogumiła Rybacka x   

17. Zenon Stańczak x   
18. Mariusz Stawicki x   

19. Stanisław Talarek x   
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20.     
21. Marcin Żebrowski -   

 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących została podję-

ta i nosi nr 267/XXII/2016. 

 

6/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży na 

rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 63 w budynku położonym 

w  Ciechanowie przy ulicy Powstańców Wielkopolskich 13– druk Nr 9 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof 

Leszczyński 
x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

16. Bogumiła Rybacka x   
17. Zenon Stańczak x   

18. Mariusz Stawicki x   

19. Stanisław Talarek x   
20.     

21. Marcin Żebrowski -   
 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących została podję-

ta i nosi nr 268/XXII/2016. 
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7/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży na   

rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 65 w budynku położonym 

w  Ciechanowie przy ulicy Z. Sierakowskiego 9 – druk Nr 10 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

16. Bogumiła Rybacka x   
17. Zenon Stańczak x   

18. Mariusz Stawicki x   

19. Stanisław Talarek x   
20.     

21. Marcin Żebrowski -   
 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących została podję-

ta i nosi nr 269/XXII/2016. 

 

8/  w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży na   

rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 2 w budynku   położonym 

w  Ciechanowie przy ulicy S. Mikołajczyka 1 – druk Nr 11 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   



13 
 

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

16. Bogumiła Rybacka x   

17. Zenon Stańczak x   
18. Mariusz Stawicki x   

19. Stanisław Talarek x   
20.     

21. Marcin Żebrowski -   
 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących została podję-

ta i nosi nr 270/XXII/2016. 

 

9/ w sprawie zmiany Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla 

miasta Ciechanowa na 2016 rok – druk Nr 12 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   
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9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

16. Bogumiła Rybacka x   

17. Zenon Stańczak x   

18. Mariusz Stawicki x   
19. Stanisław Talarek x   

20.     
21. Marcin Żebrowski -   

 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących została podję-

ta i nosi nr 271/XXII/2016. 

 

10/ w sprawie uchwalenia Regulaminu Cmentarza Komunalnego w 

Ciechanowie – druk Nr 13 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak  x  
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski  x  
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska  x  

8. Robert Kuciński  x  
9. Agnieszka Kuźma  x  

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki  x  

14. Marek Rutkowski  x  

15. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

 x  
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16. Bogumiła Rybacka  x  
17. Zenon Stańczak x   

18. Mariusz Stawicki x   
19. Stanisław Talarek  x  

20.     
21. Marcin Żebrowski -   

 

Uchwała 9 głosami za, 10 głosami przeciw i bez głosów wstrzymujących nie 

została podjęta. 

 

11/ w sprawie opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych i urządzeń  

cmentarnych – druk Nr 14 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak  x  
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski   x 
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski  x  

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara Kornatowska  x  

8. Robert Kuciński  x  
9. Agnieszka Kuźma  x  

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki  x  
14. Marek Rutkowski  x  

15. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

 x  

16. Bogumiła Rybacka  x  
17. Zenon Stańczak   x 

18. Mariusz Stawicki   x 
19. Stanisław Talarek  x  

20.     

21. Marcin Żebrowski -   
 

Uchwała 6 głosami za, 10 głosami przeciw i 3 głosami wstrzymującymi się 

nie została podjęta. 
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12/ w sprawie zmiany uchwały Nr 85/X/2001 Rady Miasta Ciechanów z   

dnia 29 listopada 2001 roku, w sprawie zasad wynajmowania i pięcioletniego  

programu gospodarowania lokalami, wchodzącymi w skład mieszkaniowego 

zasobu gminy oraz kryteriów wyboru osób, z którymi umowy najmu powinny 

być zawierane w pierwszej kolejności – druk Nr 15 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

16. Bogumiła Rybacka x   

17. Zenon Stańczak x   

18. Mariusz Stawicki x   
19. Stanisław Talarek x   

20.     
21. Marcin Żebrowski -   

 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących została podję-

ta i nosi nr 272/XXII/2016. 

 

13/ w sprawie wyrażenia woli realizacji i przystąpienia Gminy Miejskiej 

Ciechanów jako partnera do realizacji inwestycji drogowej – druk Nr 16 
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Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław 

Brzozowski 
x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof 

Leszczyński 
x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

16. Bogumiła Rybacka x   

17. Zenon Stańczak x   
18. Mariusz Stawicki x   

19. Stanisław Talarek x   
20.     

21. Marcin Żebrowski -   
 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących została podję-

ta i nosi nr 273/XXII/2016. 

 

14/ w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Ciechanów do programu  

„Ogólnopolska Karta Seniora” – druk Nr 17 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
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4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

16. Bogumiła Rybacka x   
17. Zenon Stańczak x   

18. Mariusz Stawicki x   

19. Stanisław Talarek x   
20.     

21. Marcin Żebrowski -   
 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących została podję-

ta i nosi nr 274/XXII/2016. 

 

15/ w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejskiego 

Zespołu Szkół Nr 2 w Ciechanowie – druk Nr 18 

Pani radna Bogumiła Rybacka Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

zwróciła uwagę na potrzebę zmiany regulaminu przyznawania nagród 

Prezydenta Miasta Ciechanów za wybitne osiągnięcia zdolnym uczniom 

ciechanowskich szkół. Obecnie istniejące zasady są niedoskonałe, o czy 

świadczy skarga rodziców rozpatrywana ostatnio przez Komisję Rewizyjną. 

Obecnie przyznawane są w każdej szkole tylko 3 nagrody na łączną kwotę 2, 

5 tys. zł. Pani radna nadmieniła, że nie chodzi o kwotę, a o ilość, zdaniem 

pani radnej jest to za mało, aby uhonorować wszystkie wybitne, zdolne dzieci, 

a dyrekcje szkół mają problem z podziałem tych nagród. Pani radna uważa, że 

problem należy omówić podczas posiedzeń komisji oświaty, jest to dobry 

czas przed rozważaniem nad budżetem na przyszły rok. 
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Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław 

Brzozowski 
x   

3. Zdzisław Dąbrowski   x 

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
  x 

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof 

Leszczyński 
x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

16. Bogumiła Rybacka x   

17. Zenon Stańczak   x 
18. Mariusz Stawicki   x 

19. Stanisław Talarek x   
20.     

21. Marcin Żebrowski -   
 

Uchwała 15 głosami za, bez głosów przeciw i 4 wstrzymującymi się została 

podjęta i nosi nr 275/XXII/2016. 

 

Pan Przewodniczący ogłosił przerwę do godz. 11.05. 

Pkt. 7. Interpelacje 

Pani radna Bogumiła Rybacka w pierwszej interpelacji poprosiła o 

przystąpienie do zmiany regulaminu przyznawania nagród dla uczniów 

szczególnie uzdolnionych. 

W drugiej interpelacji pani radna poruszyła sprawę tablic na ul. Warszawskiej. 

Zdaniem pani radnej tablice te nie dodają uroku ul. Warszawskiej.  Pani radna 
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nadmieniła, iż o elementach trwale wpisujących się w krajobraz miasta powinno 

się dyskutować podczas konsultacji społecznych, posiedzeń komisji RM, nie 

powinny być one podejmowane jednoosobowo. 

W kolejnej interpelacji pani radna zwróciła uwagę na wylewającą podczas 

opadów deszczu studzienkę w pobliżu ul. 17 Stycznia 24-26. 

Pani radna poprosiła również o likwidację słupków zabraniających przejazd 

przez  ul. Nadfosną i Mikołajczyka. Pani radna nadmieniła, że są one barierą 

utrudniającą wjazd straży pożarnej, policji oraz karetkom pogotowia. 

W kolejnej interpelacji pani radna zapytała, czy konsultacje społeczne bądź 

budżet obywatelski mogłyby być przesunięte na I połowę roku. 

W ostatniej interpelacji pani radna odniosła się do kwestii uaktualnienia 

informacji w  info-kioskach. 

 

Pan radny Robert Adamiak poprosił o usunięcie karpy po wyciętym drzewie 

w ul. Hubala. 

Pan radny Stanisław Talarek w pierwszej interpelacji poprosił o budowę 

chodnika przy ul. 11 Pułku Ułanów Legionowych 12. 

W drugiej interpelacji pan radny poprosił o zwiększenie częstotliwości 

wybierania odpadów z koszy na kanałach oraz zniwelowanie podjazdu przy 

kładce na kanałach, a także zwrócił uwagę na zarośnięty przejazd pomiędzy 

akwenami wodnymi. 

W kolejnej interpelacji pan radny zainterpelował o wykoszenie pasów zieleni w 

ul. Gostkowskiej. 

Pan radny zainterpelował o naprawę ul. Witosa, a także odcinka ul. Mickiewicza 

i Grodzkiej. 

Po raz kolejny pan radny zainterpelował o usunięcie suchych konarów drzew z 

koryta rzeki Łydyni. 

Pan radny poruszył także kwestię niewłaściwie położonego chodnika w ul. 

Wojska Polskiego 102-104. 

W kolejnej interpelacji pan radny poruszył kwestię braku reakcji w sprawie źle 

wykonanej nawierzchni ul. Płońskiej. 

 W ostatniej interpelacji pan radny zapytał o remont ul. Gruduskiej. 

Pan radny Zenon Stańczak w swojej interpelacji poruszył kwestię usunięcia 

torów kolejowych z pętli miejskiej. 
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Pan radny Michał Jeziółkowski zainterpelował o naprawę schodów przy 

zbiegu ul. Kraszewskiego i ul. Kargoszyńskiej. 

Pani radna Barbara Kornatowska zapytała czy w Lokalnym Programie 

Rewitalizacji miasta w bloku tematycznym tkanka miejska został wprowadzony 

punkt rewitalizacja budynków mieszkalnych. 

Pan radny Jacek Duriasz zainterpelował o likwidację wysepek przy ul. 

Broniewskiego i stworzenia miejsc parkingowych. 

Pan radny Zdzisław Dąbrowski w pierwszej interpelacji odniósł się do zieleni 

na ul. Sikorskiego, a także poruszył kwestię remontu ul. Szwanke. 

Pan radny Marek Rutkowski poruszył kwestię remontu chodnika przy ul. 11 

Pułku Ułanów Legionowych 12. 

Zainterpelował także o zmianę regulaminu przyznawania nagród dla uczniów 

szczególnie uzdolnionych. 

Pan radny poprosił również o informację na temat stanu realizacji programu 

budownictwa mieszkaniowego w Ciechanowie. 

Pan radny Tomasz Podsiadlik w pierwszej interpelacji poruszył kwestię 

remontu ul. Widnej, a także odcinka ulicy od Czarnieckiego do Starowiejskiej. 

Pan radny zainterpelował również o renegocjację porozumienia z Wojewodą w 

sprawie opieki nad grobami wojennymi i wpisanie na listę grobów wojennych,  

grobów przy ul. Płońskiej. 

W ostatniej interpelacji pan radny zwrócił się do radnych w sprawie przekazania 

kwoty 200 zł z diety na rzeczową pomoc dla szpitala. 

Pan radny Mariusz Stawicki zainterpelował w sprawie powołania komisji do 

spraw budowy traktów pieszo – rowerowych. 

Pan radny Jerzy Racki odniósł się do kwestii braku interpelacji na łamach 

Gazety Samorządowej. 

Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz poprosiła o odpowiedź na 

interpelacje złożone w miesiącu maju. 

Pani radna poprosiła również o informacje o dokonanych w obecnej kadencji 

inwestycjach i remontach, wykonanych dokumentacjach kosztorysowych i 

projektowych na poszczególnych osiedlach. Pani radna poprosiła o szczegółową 

informację,  na temat danej ulicy, co zostało na niej wykonane i jaka kwota 

została wydatkowana. 
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Pan Przewodniczący RM Leszek Goździewski w pierwszej interpelacji 

zwrócił się z prośbą o położenie chodnika do placu zabaw przy ul. Powstańców 

Wielkopolskich 13. 

Pan Przewodniczący poprosił również o wymianę chodnika wzdłuż bloku przy 

ul. Powstańców Wielkopolskich 11, a także o zamontowanie progu 

spowalniającego przy ul. Powstańców Wielkopolskich 16. 

W ostatniej sprawie Pan Przewodniczący zainterpelował o wykoszenie traw 

przy ul. Powstańców Wielkopolskich 4. 

 

Pkt. 8. Czas dla ZO. 

Pan Przewodniczący ZO Nr 11 Piotr Wojciechowski poprosił o namalowanie 

przejścia dla pieszych w ul. Gostkowskiej na wysokości cmentarza 

komunalnego.  

Pkt. 9. Odpowiedzi na interpelacje 

Odpowiedzi na interpelacje udzieliła Pani Joanna Potocka – Rak Zastępca 

Prezydenta Miasta. 

Odpowiadając na interpelację pani radnej Bogumiły Rybackiej w sprawie tablic 

pani prezydent poinformowała, że wzory tablic zostały uzgodnione z 

architektem, który ma doświadczenie, jeśli chodzi o projektowanie w obszarze 

zabytkowym. Tablice zostały zamontowane po to, aby stworzyć dodatkową 

powierzchnię wystawienniczą dla mieszkańców, aby móc popularyzować 

wiedzę o historii miasta w miejscach najczęściej uczęszczanych. Przestrzeń ma 

być także otwarta dla młodzieży szkolnej, aby mogła swoją wiedzę na temat 

miasta pokazywać. Pani prezydent poinformowała, że na piątek jest planowana 

pierwsza wystawa dotycząca pokazania Ciechanowa na starej fotografii. Jeśli 

tablice nie spotkają się z aprobatą mieszkańców demontaż tych tablic nie jest 

kłopotliwy. 

Odpowiadając na interpelację pana radnego Stanisława Talarka i Marka 

Rutkowskiego dotyczącą budowy chodnika przy ul. 11 Pułku Ułanów 12, pani 

prezydent poinformowała, że projekt znalazł się w budżecie obywatelskim w 

tym roku, w chwili obecnej porządkowane są sprawy własnościowe związane z 

gruntem, gdzie ma być remontowany chodnik. 

W kwestii ul. Gruduskiej pani prezydent poinformowała, że w chwili obecnej 

trwają prace projektowe, do tej pory były dwie rady techniczne w Wojewódzkim 

Zarządzie Dróg. Były zgłaszane uwagi do projektu, ze względu na to, że 

wstępne wytyczne wydane przez Wojewódzki Zarząd Dróg w chwili obecnej 

odbiegają od tego co chce nam zaopiniować. Koszty związane z wykupem 
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gruntów ponosi miasto, więc nie można sobie swobodnie drogi rozszerzać w 

nieskończoność mając na względzie to, że ingeruje się w posesje mieszkańców i 

w niektórych przypadkach gdyby miasto poszło na tak dalece idące ustępstwa to 

niektóre domy trzeba by było wyburzać lub ogrodzenie przebiegałoby 

bezpośrednio pod oknami. Do końca września miasto powinno zakończyć 

proces projektowy. 

Odpowiadając na interpelację pana radnego Zenona Stańczaka odnośnie torów 

w pętli miejskiej, pani prezydent poinformowała, że problem cały czas 

występuje. Miasto wystąpiło do Eurovii jako generalnego wykonawcy, żeby 

podjął interwencję, niestety do dnia dzisiejszego nic się w tej materii nie dzieje. 

Na etapie inwestycji był kierowany wniosek do Metaltech, żeby wyłączyć ten 

fragment torowiska, jednak został negatywnie zaopiniowany. 

Odpowiadając na interpelację pani radnej Barbary Kornatowskiej odnośnie 

programu rewitalizacji, pani prezydent poinformowała, że budynki mieszkalne 

zostały ujęte w programie. Pani prezydent nadmieniła, że w innych miastach 

proces kompleksowej rewitalizacji rozpoczął się kilka lat temu, to nie jest proces 

krótki. Należy brać tez pod uwagę to, że miasto nie jest 100% właścicielem 

wszystkich budynków zdegradowanych w mieście i żeby zmienić radykalnie 

wizerunek miasta jest potrzebna współpraca wspólnot, spółdzielni 

mieszkaniowych i władz miasta, a także prywatnych właścicieli niektórych 

nieruchomości, ponieważ miasto nie może inwestować w nieswoje 

nieruchomości. 

Odpowiadając na interpelację pana radnego Zdzisława Dąbrowskiego odnośnie 

zieleni na ul. Sikorskiego, pani prezydent poinformowała, że były wnioski 

mieszkańców, aby jak najbardziej ograniczyć wycinkę zieleni miejskiej i tak 

projektant zaprojektował, teraz okazuje się, że jest to w praktyce niezasadne i 

będzie musiała być dokonana korekta. Planowane jest dokonanie dodatkowych 

nasadzeń, jeśli chodzi o ul. Sikorskiego w całości. 

Odpowiadając na interpelację pana radnego Tomasza Podsiadlika dotyczącą 

pasma dziur na ul. Widnej, pani prezydent poinformowała, że ten projekt jeśli 

budżet pozwoli, postara się uwzględnić. 

Odpowiadając na interpelację pana radnego Mariusz Stawickiego odnośnie 

stworzenia rady konsultacyjnej dotyczącej budowy ścieżek rowerowych pani 

prezydent poinformowała, że jest to bardzo słuszna inicjatywa, dlatego, że 

często na etapie projektowania brakuje konsultacji, żeby lepiej spiąć ścieżki, 

które są w tej chwili i brakuje szerszego spojrzenia, jak ścieżki mogłyby w 

mieście wyglądać. 

Odpowiadając na interpelację pana radnego Jerzego Rackiego odnośnie 

zniknięcia interpelacji ze stron Gazety Samorządowej, pani prezydent 
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poinformowała, ze informacje są ogólnodostępne, nie było żadnego sygnału ze 

strony mieszkańców, ze im tego punktu w GS brakuje. Pani prezydent 

nadmieniła, że GS można wykorzystać w innych celach, zgłaszane były przez 

radnych postulaty, że nie ma informacji na temat bohaterów, którzy są 

uhonorowani nazwami ulic. 

Pan Przewodniczący ogłosił przerwę do godz. 13.00. 

Pkt. 10. Zapytania i wolne wnioski 

Pan Przewodniczący RM Ciechanów Leszek Goździewski poinformował o 

pismach, które wpłynęły do Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

Pan radny Wiesław Brzozowski podziękował w imieniu mieszkańców za 

wybudowanie placu zabaw przy ul. Okopowej. 

Pan radny Jerzy Racki złożył wniosek dotyczący sporządzenia programu 

sprzedaży działek na terenach należących do GM Ciechanów na 

preferencyjnych warunkach. 

Pani radna Elżbieta Latko złożyła podziękowania za wybudowanie placu 

zabaw na osiedlu Kwiatowe. 

Pan radny Zdzisław Dąbrowski zabrał głos w sprawie ul. Kwiatowej. 

Głos zabrał mieszkaniec Ciechanowa Pan Józef Walo. 

Pani Anna Suchodolska Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej zaprosiła na 

narodowe czytanie „Quo vadis” Henryka Sienkiewicza w dniu 3 września. 

Pan Przewodniczący RM podał terminarz na miesiąc wrzesień: 

Sesja –    29 wrzesień 2016r.   godz. 900   

 

Tematyka: 

 

1. Strategia działalności ZWiK w kontekście rozwoju nowych terenów in-

westycyjnych – analiza sytuacji ekonomicznej i działalności w 2015 roku. 

 

Posiedzenia Komisji godz. 15.00: 

19  wrzesień – posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środo-

wiska 

20 wrzesień - Komisji Kultury i Sportu  

 

21 wrzesień – posiedzenie Komisji Spraw Społecznych i Spraw Obywatelskich  
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22 wrzesień – posiedzenie Komisji Oświaty 

26 wrzesień – posiedzenie oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

27 wrzesień – posiedzenie Komisji Rewizyjnej 

 

Pkt. 11. Zamknięcie obrad Sesji. 

Pan Leszek Goździewski Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów zamknął 

obrady XXII Sesji Rady Miasta Ciechanów. 

 

Przewodniczący Rady Miasta 

        Leszek Goździewski 

 

Protokołowała:  

 

Beata Kania 

Ciechanów, dn. 08.09.2016r. 

 


